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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Privatizáció előtt ellehetetlenítés?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Draskovics Tibor pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Hónapok óta húzódik a mára már hányatott sorsúvá vált MALÉV privatizációja . Különböző
sajtó hírek arról szólnak, hogy a tulajdonos már az egyébként beígért 3 milliárd forintos tőke
juttatást sem adja meg a cégnek, súlyosbítva ezzel annak helyzetét. A napokban pedig olyan
hírek láttak napvilágot, hogy a már kiírt privatizációs pályázat ideje alatt a cég jelenlegi
vezetése jelentős vagyontárgyakat adott el, (Hyatt részesedés, ldb hajtómű közel 1 Mrd . Ft
értékben) hogy a napi finanszírozási gondokat enyhítse, részben, hogy a rossz gazdálkodás
eredményének adatait javíthassa . A vagyon feléléssel azonban a cég helyzete csak tovább
romlik, ami nagymértékben veszélyezteti már működését és az eredményes privatizációt is .
(Mint tudjuk, így is csak egy pályázó volt!!)

Fentiek alapján kérdéseim :

•

	

Megfelelőnek tartja-e a MALÉV jelenlegi vezetését, hogy továbbra is irányítsa a
társaságot?

•

	

Kíván-e a tulajdonos tőkejuttatást adni a cégnek ( 3 mrd ft)?

•

	

Ha az előbbi kérdésre NEM a válasz, miért kívánják teljesen ellehetetleníteni a céget
pont a privatizáció előtt?

• Milyen végső sorsot szánnak a nagy múltú hazai légitársaságnak, ha ismét sikertelen
lesz a privatizáció, mert előfordulhat, hogy egy ennyire rossz állapotú, maradék
vagyonát is felélő társaságra már nem lesz érdeklődő?!

Várom megtisztelő válaszát

Budapest, 2005 . január 18 .
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